
Till 2025 års ordinarie stämma för HSBs BRF Volten i Täby 

För tre år sedan lades en motion om att tillåta elgrillar fram. Jag tycker att stämman bör 
ta upp saken till ny prövning. 

I våra ”Råd och anvisningar A-Ö” står att ”Det är ej tillåtet att grilla på balkongerna.” men 
det var inte förrän våra hus var 35 år gamla som det blev så: ”Grillning på balkongerna är 
från 1 oktober 2002 inte tillåten oavsett typ av grill.” 

Idag är balkongerna inglasade och har blivit lägenhetens veranda, ofta med el och 
möblemang och att det inte är aktuellt med gasol eller kolgrill är självklart redan av den 
anledningen. Balkongerna används nu mycket mer och på annat sätt än tidigare. Vi tar 
med oss kaƯebryggaren så kaƯet håller sig varmt medan vi kurar skymning, tar ut en 
induktionsplatta, våƯeljärn eller liknande för att göra något gott till barnen osv. Men 
precis där blir det svårt: Får man ens använda smörgåsgrill? Är det grillning?! 

Att så nära våra tak mm tillåta öppen eld med gasol, kol, tändvätska etc är ansvarsfullt 
men elgrillar har låg eƯekt vilket innebär att det inte finns risk att något skulle flamma 
upp okontrollerat och en elgrill är därtill byggd så att den inte osar på samma sätt som 
en kol- eller gasolgrill. 

Förslag: 

- Stämman beslutar att på balkongerna i föreningens hus skall tillåtas grillning endast
med elgrill

Täby den 28 februari 2025 

Johan Söderberg, Mv 177 


